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Dagordning 28:e Ärsmötet TSK-WESTRIA den 17-3- 2018

$1 Mötets öppnande.

$2 Godkännande av dagordningerl

$3 Vat av ordfrrande till årsmötet.

$4 Val av sekreterare till årsmötet.

$5 Vql av två personer att jämte ordfrranden justeraprotokollet.

$6 Fråga om kallelse behörigen skett till årsmötet.

$7 Styrelsens fusredovisning fdr 2017 och budgetfdnlag för 2018.

$8 Revisorernas berättelse.

g9 Beslut om f.astställande av resultat och balansräkning}Ol7 och budget 2018.

$10 Beslut i ffigan om ansvarsfrihet för styrelsen.

$l I Val av styrelseledamöter.

$12 Val av två revisorer.

$13 Val av valberedning.

$ 14 Inkomstbringande aktiviteter 201 8.

$15 Medlemsavgift 2018.

$16 Nyamedlemmar.

$ 1 7 Klubbmärke/klubbnåliklubboverall.

glS Övriga frågor.

a) Aktivitetsfdrslag 2018

b) Henesa2018

c) Fest2018

d) Stadgar

e) Öwiga frågor.

$19 Mötet avslutas.



RESULTAT OCH BUDGET

INTÄKTER

Lotteri

Medlemsavgift
Inventering o dYl

Auktion herresa

Medl bidrag'herresa

Lotteriförs
Aktivitet

SUMMA INTÄKTER

UTGIFTER

Inköp Herresa

Avgift Postgiro
Aktivitet
Avgift bankkort

Lotteri
Årsmöte
BokföringsProgram

Webbkostnader
Avtackning stYrelse

Kontorsmatriel
Herresa

LotteriPriser herresa

övrigt

SUMMA KOSTNADER

RESULTAT

Förskott medlemmar

Förbetalda avgifter

Kassa

Postgirot

Eget kaPital

Leverantörsskulder

Medlemsfordringar

RESULTAT

24 300 24834 75 300

-1 800

6 500

3 541

88423
-67 43!

-4 400

24833

Budget

so 000

35 000

s00

4 500

1 000

1 000

92 000

20t7

Resultat

50 300

33 s00

0

t260
2 650

1 000

100

98 810

Budget 2018

49 500

33 000

1000.
3 000

1 000

s00

88 000

-600

-6 000

-800

-27 soo
-r.0 000

-1 400

-400

-1 000

-18 000

-1 000

-1 000

-67 700

-756

-9166
-658

-33 000

-8344
0

'32L5
0

-624

-15 534

-2579

-73976

-1000

-8 000

-800

-27 500

-10 000

-1 400

-2000

-1 000

-1000

-18 000

-1 000

-1 000

-727W



Revisionsberåttelse
Till årsmötet i TSKMestrias kamratförening

Vi har granskat årsredovisningen, bokföringen samt styrelsens förvaltning i

TSKMestrias kamratförening för räkenskapsåret 2017 -

Vi har granskat bokföring, bokslut samt verifikafioner och inte funnit några spår av

oggentligh.eter,ellel @"1* s"orn föranleder-osg-'att ha några-synpunkter på sty'relsens

arbete under det gånga året

Vi anser att vår revision ger oss rimlig. grund ft)r våra uffalartden nedan.

1. Vi tillstyrker att föreningsstämman fastståller resultatråkrt,ingen och

balansråkningen för TSK/Westrias kamre förening.

Z. Att styrelsens led.amöter beviljas ansvarsfrihet för räkens'kaBsåret 2017 -

Norrköping 2O18-02-21

Peter Bengtsson



TSK Westria 2017 - Sammanfattnine

Datum

tolt

t4l2

t3l3

L8,l4

2u4

sls

30ls

rsls

8.tol9

t3le

201t0

Llrt

24lr!

slt2

Aktivitet

Styrelsemöte

Styrelsemöte

Styrelsemöte +

Ärsmöte på Hugo

Styrelsemöte

Styrelsemöte

Flipper vår

Fågelskådning

Styrelsemöte

Styrelsemöte

Resa Kättilö

Styrelsemöte

Padel + mat New Yorker

Styrelsemöte

Flipper höst

Styrelsemöte

a

=å.'{ig
€

w

Ö ?Otr
tslL2 Glögg och jultallrik på Titan



TSK/Westria 2017

Flipper

Vi har träffats två gånger under året för att spela flipper i Peking Pinballs lokal i Klingsberg.

Första tävlingen gick av stapeln en fredagskväll i april. Vi var 15 st mer eller mindre rutinerade

flipperentusiaster som spelade kvalspel i 5 grupper. Tydligen blev grupplottningen lite skev och i

grupp 3 hamnade en hel särskoleklass, det drog därför ut på tiden lite eftersom dom inte hade en

aning när det var respektive spelares tur att flippra med följd av att det blev en del omspel.

Sedan blev det paus och vår grymt generöse kassör bjöd på pizza.., eller var det så? Han var ju inte

ens närvarande

Till slutspel gick Håkan C, Lelle Ö, Thomas eller Stefan M, (oklart vem, bröder delar på allt) Glass-

Niklas och Magnus. Efter lite tumult i den obligatoriska dopingkontrollen blev Håkan diskvalificerad

och fick inte spela i finalen efter beslut av tävlingsledningen. Finalen stod istället mellan Lelle och

Thomas... eller var det brodern? Segrande blev vår webmaster Lelle Ö i ett oförglömligt rafflande

finalspel där alla tittade på med spänt intresse. Märkligt hur en del smet igenom dopingkontrollen.

Ett spontant B-slutspel drogs igång av vår mest ivriga flipperspelare. Tanken var att alla grupptvåor

skulle vara med men särskolementaliteten hade smittat av sig och det var svårt att räkna ut vem som

var tvåa av tre deltagare per grupp. Men ingen blev ledsen över att inte få vara med trots en

andraplats... eller hur Håta. Vinnare i B-slutspelet var tydligen den moraliske segraren enligt vissa

obekräftade källor.

Andra tävlingen hölls en fredag i November, vi var då 16 deltagare, några nya men givetvis flertalet

numera rutinerade flipperspelare

Spelupplägget var lika som tidigare med gruppspel och paus för pizza som den fortsatt givmilda

kassören bjöd storstilat på. (Kanske bör övervägas att ta med egen matsäck nästa gång?)

Till slutspel gick denna gången Håta, Lelle G, Måsse och Basse. Vem som vann är i skrivandets stund

lite oklart eftersom protokollföraren slarvat bort anteckningarna... Men tror att det efter lite

matematiska beräkningar korades Håta till vinnare före Basse? Hur som helst så har dom inblandade

säkert stenkoll på detta.

Något B-slutspel var aldrig aktuellt eftersom den drivande i frågan var med i det ordinarie slutspelet

och ingen srupptvåa behövde känna sig bortglömd.



Har vi fått PiPPi eller?

En något kylig men regnfri tisdag den 9 maj samlades tolv vetgiriga TSK-Westriilgt ?:
Himmerstarundsbadets parkering för samåkning ut tiil den varrenömmerade fågeilokaren vid Leonardsberg

strax bakom Fiskeby OrIr.. r:.r" sfulle vifå insiktär och lårdomar ifågelskåd.?$"1: ädla konst' Ornitologin som

det heter på det vetenskapliga språket härstammar från upplysningstiAen (1700'tal) då Sverige ville anamma

de ådla vetenskaperna från kungadömet Frankrike. På den tiden tiandlade det mest om att ta kål på de

flygande varetserna med musköIer och liknande för att i efterhand klassificera och artbestämma det

nedfallna bytet. Carlvon Linn6 och bröderna Von Wright var pionjärer på området' Väl ute vid parkeringen

några hundra meter från lokalen delades deltagarnain i gtupp"t.äch uirustades med artlistor' kikare och

fågelböcker. Vi hann uåt int" ta många st"g törian nåta åpaåe, Kricka vad år det där för fågel? Han var vål

intresserad att få så många kryss som möjrigt på sin och kamratens arilista. Det här med kryss är något som

ornitologer alltid sysslar åeo fbr att dokumeätera alla observationer av ader under sina exkursioner' ingen är

mindre viktig även om uttryck som triviala,t"i åtått uånligt språkbruk bland den här sortens människor'

under vår vandring fram tilt fågettornet (en observations[lats högt belägen för båsta möjliga översikt) hade vi

redan noterat ett tiotal arter. Vi hade inte sett alla men en vaken ärnitolög använder alltid två sinnen' hörsel

och syn. Har man hört ett läte och befinner sig i en biotop där.det kan vara troligt att en viss art kan befinna

sig så räknas det också som en observation, itti"t l", u"i Out tig på läten' När vi nått destinationen slog vi

låger vid berghältarna nedanför fågeltornei och började spana. Ut över Glan mot Eksund såg vi simånder'

dykänder, en massa gäss, vitfågel, vadare och annat som ivrigt artbestämdes utifrån den medhavda

litteraturen med hjälp av vår guide. Helt plötsligt upptåck^et vi ån mänsklig gestalt som rörde sig nordväst om

vår rastplats. Vad är det där flr en lirare? Liraår ju'också en fågel men i det hår fallet var det en annan

Skådafg. -^-r:-+ ^* *^^ nnnq fÄliar
Man kan ju ana att någon var på span efter en raritet. I de här kretsarna så är det vanligt att man noga fÖljel

de rapporter som skiifas in tili artportalen. Artportalen år en sajt på internet där ovanliga fågelarter

rapporteras in för ornitologer ihela riket. Så;&;tt iil har gåit k"n t"n räkna med att skådare från hela

landet dyker upp för att få-ett efterlängtat kryss till sin samling.. Vi OryOOe oss-inte så.mycket om det just nu 
^

utan längtade efter o"f rtro*d" t<atrei (natå hade fixat) eller ot av ett märke från Halland med fågelhuvud på

med tiilhörande trekantig macka. crasse och Håkan s var sugna på ör och de övrige fick nöja sig med kaffet'

Samtidigt som vi inmundigar skaffningen o"Å tlaåätiopar Håa igen vad var det.som flög där borta i

dungen. Vår ciceron greppade tubkikaren 1ui n"O" bara en med ois) konstaterade att det var en ( Assio

Flarimeus) Jorduggla' En ovanlig art ivår breddgrader

Det var förmodtigen den som var inringd tili;;;ä;;;' Under återsamlingen vid bilparkeringen råknade vi

igenom våra kryss o.n r.åno" oss bel*na med'att blivit upplysta ivetenskäpen ornitologi' Varför inte skapa

en egen klubb inom ramen för TSK-westrias stadgar, vi kan-kalla oss för brushanarna' Det finns ju en

mots-varighet bland kvinnliga skådare som kallar sig rapphönorna.

Vid tangenterna:
Christei "Kricka" (Sveriges minsta and, Anas Crecca) Hjälte

Ciceron vid utflYkten'



"Sista färden"

Kätillö

I början av september slöt några tappra själar upp vid Smedby lP och där gick första ölen chaufförer

utsågs sen avgick karavanen till fyrudden. Väl nere kom Lelle G till sällskapet efter en stund dök

Tommy upp med båten som vanligt lika trevlig och glad. Färden ut gick bra väl ute på Kätillö tog vi

våra vanliga rum när alla var installerade var det samling i stor stugan. Ordförande Måsse tog till orda

där han sa ett farväl till Pelle och vi tog en avskeds whiskey i Pelles minne och vi skulle ha roligt. Sen

utsågs Basse till grill mästare och Håta till assisterande de började förberedelserna och då blev det

party tälts bygge av Snigeln och mig vi satt ihop vårat excellenta tält under glada tillrop vi fick laga

med "2 tum 4" när detta var avklarat skulle vi fixa Svesses utmärkta musik quiz det blev två vinnare

Lelle ö och Tomas A. Sen blev det mat den hade våra gillare gjort väldigt bra. Kvällen fortsatte bland

annat med bastu och tre tappra hoppade i sjön sen blev det varma mackor av Arvid jag tror att vi blir

lite äldre för jag stod ensam i köket och gjorde iordning kl 0100 det var tyst i huset då God Natt.

God morgon frukost under ett antal timmar innan alla hade ätit. Tävlingsdax det blev stövel kastning

och kulstötning Classe vann stöveln och jag tog till allas överraskning hem kulan men Classe blev

totalvinnare efter det var det fira aktiviteter fram till vi skulle in till Gryts varv Tommy skjutsade som

vanligt. I år blev det pyttipanna alla blev nöjda och mätta efter så köptes det både ö1, Jäger, och

whiskey. Hem igen diverse alkohol intag vart efter kvällen led sen blev det den obligatoriska massage

svängen och lite senare kom korven fram mycket stoj och stim. Bastubad igen två i sjön hur kan dom.

Kvällen blev lite senare den här dagen men även den bästa kvällen har ett slut sista övernattningen

på Kätillö troligtvis lite tråkigt bra billig aktivitet för klubben ll! En epok går i graven. God natt

God morgon frukost sen den jätte roliga städningen som alla sett fram emot. Sedvanlig aktion i år

hade vi inte så mycket att aktionerna ut kundtjänst var inte så aktiv den här gången men allt tog slut i

alla fall och som vanligt blev vi klara för tidigt så vi fick ringa Tommy så att han kunde komma tidigare

under tiden vi väntade kom alkotester fram vem kan köra vem kan INTE köra det blev några byten.

Välframme i Fyrudden sa det hejdå och karavanen drog norr ut igen.

Ola Segervall



Aktivitet 2017-10-20 Padeltennis + New Yorker

På mångas begäran så blev det en padel-kväll även 2017. Fredagen den ZO/LO klev hela 12

medlemmar in i squash-hallen för att spela några set i denna, jämfört vanlig tennis, lättare

form av racketspel. Efter ombyte, laglottning och en kortare instruktion om spelets regler så

började vi spela. Där var de erfarna spelarna från 2016 - bröderna Månsson, Göran A, Göran

S, Lappen, Lelle, Ola och Svesse men också fyra medlemmar som inte tidigare varit med när

vi spefade 2Ot6 - AF direktören Palm, WS experten Stefan W, pedagogen Hans O och

byggnadsingenjör Sälen. Tyvärr så är speltiden numera bara L timme (tidigare L,5 h) så vi

hann inte riktigt med lika många matcher mellan de 6 paren som vid speltillfällena 20L6.

Någon, med lätt rodnad och lite tung andning, tyckte dock att "det räcker med l timme"!
Positivt igen var att alla spelare verkar tycka att spelet är roligt och att det finns ett uttalat

fortsatt intresse för framtida padel-träffar.

Vår ordförande Stefan M är inte bara ordförande! Han är dessutom materialare med

huvudansvar för TSK Westrias samlade innehav av padel-bollar. Nu visade det sig att Stefan

hade glömt bollarna hemma och det innebär numera att vi har ett vältilltaget lager med

bollar. Månsson, ordförande som han är, såg också snabbt till att del-delegera ansvaret fcir

bollförvaring till undertecknad. Bollar finns nu därför alltså på två olika adresser i Norrköping

och förhoppningsvis så skall någon av oss komma ihåg att ta med bollar nästa gång det är

dags för spel.

Efter padeln begav vi oss till New Yorker för att äta tillsammans. Här anslöt Ubbe, Zwetta,

Runnman och Classe. God mat och dryck itrevligt sällskap! Micke P blev under kvällen, enligt

egen uppfattning, en allt bättre padel-spelare! Vår kassör hade dock ingen lätt afton utan

skickade redan samma kväll, i som man kan tolka det irriterat sinnelag, ett mail om saknade

betalningar för mat och dryck. Kassören konstaterade i mailet att kvällen varit trevlig och att

det druckits en hel del. Han uppmanar de under kvällen närvarande medlemmarna att
försöka minnas och att om det så påkallar göra sig tillkänna alternativt betala in anonymt.

Mailet avslutas med uppmaningen eller kanske hotet "Betala, ta ditt ansvar annars drabbar

det dina kompisar som var där". Bra jobbat Ubbe! Det är bra att vår "finansminister" talar

klarspråk ibland.

Vid pennan

Göran S



elöe,een ZOEZ

Glöggträffen samlade hela 22 medlemsbröder med glatt humör.

Ordförande Stefan Månsson hälsade Alla välkomna.

Eftermiddagen inleddes med glögg, mandel och russin varpå
jultallriken serverades med köttbullar, skinka, prinskorv, ägg mm och

en jävla massa Sill samt öl förstås..... !

Snapsen intogs i sedvanlig ordning..

Vissa synpunkter framfördes på köttbullarna som var lite hårda tyckte
en Del. Frestelsen fick godkänt i år.....

Undertecknad hade införskaffat en julskinka för lottdragning.

Vinnare där var Håta. (som vanligt)

Stämningen var glad och god under eftermiddagen samt kvällen.

Kvällen avslutades med en skål för julen och medlemmarna lämnade

en efter en under kvällen.

Vid pennan !

U bbe

i
l
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LOTTERIET 2AL7

Namn

Svesse

Sälen

Basse

TLM Håkan

Ubbe

Classe

Runnman

Runnman

TLM Håkan

Sälen

Svesse

Gurka

Matsa

Måsse

Basse

Arvid

TLM Håkan

Storm

Lelle ö

Runnman

Gurka

Arvid

Zwetta

Lappen

Sjöblom

Tomas.A

Zwetta

Snigeln

Snigeln

Storm

Håta

Bengtsson

Vecka

33

34

35

35

37

38

39

40

4t
42

43

44

45

46

47

48

49

50

51

52

Vinnare 2017

Nummer

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

tz
13

t4
15

16

t7
18

19

20

2L

22

23

24

25

26

27

28

29

30

31

32

65

75

57

79

38

9

50

87

79

75

5

'11

L2

10

19

85

55

99

72

87

69

81

95

33

62

58

95

92

71

99

23

9L

Nummer

73

16

78

97

3

62

t5
89

75

59

49

35

97

63

72

35

24

93

53

93

Namn

Westria

LelleG

Ohlin

Sälen

Bengtsson

Sjöblom

LelleG

Ola

Sälen

Zwetta

Snigeln

Bengtsson

Sälen

Tomas.A

Lelle ö
Bengtsson

Lelle ö
Ohlin

Agermo

Ohlin
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Protokoll från årsmötet TSK-WESTRIA 2018-03-17  

Datum/Tid/ Plats: Lördag 2018-03-17 kl 14 – på Hugos Norrköping 

 

Närvarande:  

Mats G, Urban E, Claes A, Lelle Ö, Lelle G, Göran S, Håta, Ola S, Kricka H, Micke P, Håkan 

S, Matz J, Leif R, Magnus K, Thomas S, Stefan M, Anders Z, Göran A, Basse, Kenta G, 

Micke B. Totalt 21 medlemmar.   

 

§1 Mötets öppnande.  

Ordförande Stefan Månsson hälsade närvarande medlemmar välkomna och förklarade mötet 

öppnat.  

§2 Godkännande av dagordningen. 

Godkändes 

§3 Val av ordförande till årsmötet. 

Stefan M valdes till ordförande till årsmötet 

§4 Val av sekreterare till årsmötet. 

Göran S valdes till sekreterare till årsmötet 

§5 Val av två personer att jämte ordföranden justera protokollet. 

Mötet utsåg Håta K och Håkan S  

§6 Fråga om kallelse behörigen skett till årsmötet. 

Mötet ansåg att så skett 

§7 Styrelsens årsredovisning för 2017 och budgetförslag för 2018. 

Se utdelad verksamhetsberättelse. Ubbe gick igenom resultat 2017 och budget 2018. Resultat 

2017 +24 834 kr (budget +24 300 kr). Summa tillgångar vid tidpunkt för årsmötet 92 264 kr.  

Budgetförslag 2018 är att vi ska gå +15 300 kr och målsättningen är att vi ska ha tillgångar på 

100 000 kr när vi går in i jubileumsåret 2019.  

§8 Revisorernas berättelse. 

Revisor Mikael P läste upp revisionsberättelsen, tillstyrkte att årsmötet skulle fastställa 

resultat- och balansräkning samt bevilja styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för 2017. 

§9 Beslut om fastställande av resultat- & balansräkning 2017 & budget 

2018. 

Godkändes och fastställdes av årsmötet 

§10 Beslut i frågan om ansvarsfrihet för styrelsen. 

Årsmötet beslöt att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 2017 



§11 Val av styrelseledamöter. 

På detta årsmöte skulle 4 styrelseledamöter väljas in på 2 år och ett fyllnadsval på 1 år göras 

för att ersätta Pelle D. Valberedning Mats G och Kricka H föreslog omval av Stefan M, Göran 

S, Ubbe E och nyval av Leif R (samtliga på 2 år) samt Håkan S som ersättare för Pelle D 

(1år). Årsmötet biföll valberedningens förslag.  

 

Den nya styrelsen utgörs av:  

Stefan M, Ubbe E, Göran S, Leif R (2 år fram till årsmöte 2020) 

Håta, Thomas S, Håkan S (1 år fram till årsmöte 2019) 

 

Direkt efter årsmötet hade den nya styrelsen sitt konstituerande möte. Se bilaga 1.   

§12 Val av två revisorer. 

Valberedningen föreslog omval av Mikael P och Peter B (1år) och det bifölls av årsmötet. 

§13 Val av valberedning. 

Årsmötet beslöt att behålla Mats G och Kricka H (1 år) som valberedning. 

§14 Inkomstbringande aktiviteter 2018. 

Inget! (Någon surrade om blåbärsplockning men nää…) 

§15 Medlemsavgift 2018. 

Styrelsens förslag om att behålla 1000 kr bifölls av årsmötet. 500 kr betalas på våren och 500 

kr på hösten. 

§16 Nya medlemmar. 

Inga förslag på nya medlemmar har inkommit till styrelsen. Vi är nu 33 aktiva + 1 ”vilande” 

medlemmar.  

 

§17 Klubbmärke/klubbnål/klubboverall. 

Håta hade med sig den utvalda vindjackan i några olika storlekar och de närvarande 

medlemmarna skrev in sin individanpassade storlek på beställningslistan. Priset med tryck blir 

500 kr och betalas enligt beslut på föregående årsmöte av oss själva utan bidrag från 

klubbkassan. Håta kontaktar ej närvarande medlemmar angående storlekar. Leveranstid kan 

ännu inte fastställas men vi ska nog kunna visa upp jackorna till våren.     

§18 Övriga frågor. 

 

a) Aktivitetsförslag 2018 

Stefan M berättade kort om vårens planerade aktiviteter, i april padel utomhus och i maj 

frisbee golf. Styrelsen återkommer senare med övriga aktiviteter under 2018. 

 

b) Herresa 2018 

Efter att ha sorterat bort Ullared, Ruda och Krakow fick slutligen styrelsen i uppdrag att kolla 

vidare på Risebo, Emtö, Tiveden och Häradsskär. Magnus K erbjöd sig att kolla om det 



fortfarande går att hyra Kättilö och även Micke P erbjöd sig att hjälpa till. Årsmötet beslöt att 

500 kr är en OK nivå för medlemmarnas egna bidrag till resan under 2018. I budgeten finns 

netto 15000 kr avsatt till resan.   

 

c) Fest 2018 

Det blir ingen TSK Westria fest under 2018 

 

d) Stadgar 

Inga stadgeändringar är föreslagna. Stadgarna finns på hemsidan. 

 

e) Övriga frågor 

Jubileumsresan 2019. Thomas S presenterad och informerade om alternativ segling med 

Kvartsita. Håta presenterade och informerade om alternativ storstadsresa till Gdansk eller 

Prag. Därefter genomfördes omröstning. Vid röstningen så fick storstadsresa 11 röster och 

segling 10 röster. Vid efterföljande omröstning om stad så fick Gdansk 10 röster och Prag 9 

röster (2 avstod här från att rösta). Årsmötets beslut är alltså att jubileumsresan 2019 går till 

Gdansk i Polen. Styrelsen jobbar nu vidare med detta alternativ. Mer info kommer under året. 

Vi räknar med att åka i slutet av augusti eller i början av september 2019. 

 

Årsmötet beslöt att det inte skulle anordnas någon jubileumsfest 2019 utan att de pengarna 

istället skall gå till resan.  

 

Lelle Ö frågade om behov av lösenord till hemsidan. 

  

Betaldatum för lotteri och medlemsavgift 2018 finns på hemsidan. 

§19 Mötet avslutas. 

Ordförande Stefan M tackade närvarande medlemmar och förklarade mötet som avslutat. 

 

 

Vid protokollet: Göran Sandahl 

 

Justeras: 

 

--------------------------------------- 

Ordförande Stefan Månsson 

 

 

---------------------------------------  ------------------------------------------ 

Håta Karlsson    Håkan Sjöblom 



Bilaga 1. Konstituerande styrelsemöte 2018-03-17 (direkt efter avslutat årsmöte). 

 

 

Styrelse från 20180317 fram till nästa årsmöte blir: 

Ordförande: Stefan Månsson   

Kassör:  Ubbe Erixon   

Sekreterare:  Göran Sandahl 

Lotteriansvarig: Håkan Sjöblom 

Reseansvarig: Håta Karlsson 

Aktivitetsansvarig: Thomas Svensson 

Aktivitetsansvarig: Leif Runnman 

Utöver styrelsen så är Lelle Östlund fortsatt Web-ansvarig.  

Ett första styrelsemöte bokades in torsdagen den 12/4 kl 17 på Titans. 

/GS 

 

 

 

 

 

 


